
Voorzitter, 

Here comes the Sun 

Wie kent het nummer dat George Harrison namens de Beatles zong niet? Het mooie weer maakt het 

dat wij van de afgelopen dagen doet een mens goed. Het zomerse gevoel van buiten nemen we 

vandaag bijna letterlijk, maar zeker figuurlijk mee naar binnen. Na jaren van donkere wolken van 

crisis en Rijksbezuinigingen breekt politiek gezien het zonnetje langzaam door. Wellicht wachten er 

ons nog genoeg pittige buien. Maar vanavond hebben we het met de kadernota in ieder geval over 

een positief verhaal; een positief meerjarig perspectief.  

De gemeente staat er redelijk goed voor. Met gerichte investeringen, scherp beleid en veel 

samenwerking zijn we de storm van de laatste jaren doorgekomen. In deze kadernota trekken we de 

lijn door. En aangezien er nul moties en amendementen liggen, is het draagvlak breed. 

Voorzitter ik wil van enkele onderwerpen ingaan; 

1. Het Sociale Domein 

Hierbij zitten we als kleine gemeente overduidelijk bij de landelijke top. Vanaf deze plek wil ik hier 

nog maar eens de complimenten uitdelen aan al diegene die hieraan meegewerkt hebben; van raad 

en college tot de ambtenaren en vooral de actief betrokken inwoners maken het draagvlak groot en 

fundament stevig.  

Maar de ontwikkelingen rond de participatiewet blijven spannend. En ook de veranderingen in de 

Jeugdzorg vragen om blijvende aandacht. Het college heeft bij deze onderwerpen ons vertrouwen. 

Laten we hopen dat het Rijk hier, met name op financieel gebied, niet te veel in blijft rommelen. 

2. Economisch domein 

Er wordt hard gewerkt aan de lokale economie. Bedrijven en middenstanders kunnen via het 

ondernemersfonds zelf kijken wat er goed voor hen is. En de winkelcentra de heul en horden staan 

vol op in de schijnwerpers. Het is goed om te zien dat samenwerken, solidariteit en elkaar wat 

gunnen nóg hoger in het Wijkse ondernemersvaandel komen te staan. Toch wel wat vragen aan het 

college; 

- Kunt u een update geven over het bestuur en de adviesraden. Hoe verlopen de 

aanmeldingsprocedures hiervoor? 

- Wanneer gaan we concreet iets zien van het dossier citymarketing? Er wordt al lang over 

gepraat maar wat komt er concreet uit? 

- En rond de winkelcentra wordt er overlegd met projectontwikkelaars en winkelmarkt ketens; 

maar hoe zit het met de winkeliers en omwonenden? Zij vormen immers het hart van 

dergelijke centra. Hoe denkt het college hen er in de nabije toekomst bij de projecten te 

betrekken? 

- Het lokaal aanbesteden is juridisch uitgewerkt en Wijkse bedrijven kunnen eindelijk 

meedoen bij gemeentelijke aanbestedingen. Bij gelijkwaardigheid heeft een lokaal bedrijf 

zelfs voorrang. Dat gaat dus de goede kant op. Begrijpen wij goed dat dit over een half jaar 



geëvalueerd wordt? Hoe komt dit terug bij de gemeenteraad? Graag horen we hier graag 

meer over van het college. 

 

3. Woningbouw 

De grote stroom nieuwe woningen van de laatste jaren levert de gemeente geld op, aan leges en 

hogere ozb inkomsten, terwijl betrokken steeds meer mee kunnen denken en er betaalbare 

koopwoningen bijgekomen zijn. Maar door de nieuwe landelijke (Blok)regels krijgen middengroepen 

die woningen huren minder mogelijkheden. En ook de echte starters; jongeren die weinig huur 

kunnen betalen blijven belangrijk. Er moet een nieuw klooster komen, riepen we al eens. Als SP 

willen we hier de volgende stap maken. Laten we straks bij de woonvisie eens kijken wat en hoe we 

dit kunnen aanpakken. 

4. Ruimtelijke ordening 

Blij verrast was de SP met de laatste excursie en thema-avond over de visie Rivierfront, of beter de 

titel Visie Rivierfront Light. Vrij vertaald gaan we op de Wijkse schaal en met mogelijke externe 

fondsen naar de mogelijkheden voor de Gravenbol en Lunenburgerwaard kijken. College ga vooral 

door met deze ontwikkelingen. Wellicht kan de portefeuillehouder hier nog iets over zeggen. Wat is 

uw tijdspad de komende maanden hiervoor? 

We zijn vooral blij omdat deze ontwikkelingen er voor zorgen dat we de plannen rond de  

bosscherwaarden niet enkel vanuit financieel perspectief gaan bekijken. Het zal geen verrassing zijn 

als ik zeg dat we tegen slibstort zijn en blijven. Nu kunnen alle partijen echt de voor’s en tegen’s goed 

tegen elkaar wegzetten. We kunnen het echt gaan hebben over nut en noodzaak. Want wees eerlijk; 

Verbieden wij als raad slibstort in de dode arm van de Nederrijn en staan wij het in de 

Boscherwaarden wel to? En waarom zou de provincie die acht negen jaar geleden tegen was, nu wel 

voor zijn? Wie doen we daar een plezier mee; niet de omwonenden die echt meer dan de 

afgesproken acht jaar in de rommel zitten. Als Sp vinden we dit project belangrijk; wellicht zo 

belangrijk dat ik het woord referendum maar vast laat vallen. 

Bij de Stadshaven is het mooi dat een ondernemer zijn nek uitsteekt. Maar de herinrichting moet wel 

goed plaatsvinden. - Hoe zit het nu met de verordening en bestemmingsplan? En hoe voorkomen we 

oneerlijke concurrentie met andere waterondernemers, die al jaren wachten op uitbreiding? We 

hebben gehoord dat dit er allemaal aan zit te komen. We horen hier graag meer over. 

Het laatste onderwerp voorzitter is de situatie rond het zwembad. Met de pvda hebben we daar 2 ½ 

jaar geleden een motie voor alternatieven ingediend. We hopen dat de partijen zsm iets 

presenteren. Een basisbad lijkt mogelijk, maar een groter bad, wellicht een ligweide, energiezuinige 

modellen, plusvarianten..het project is nog volop in beweging. Met onze coalitiegenoten zullen we 

hier een goed en gedegen draagvlakonderzoek naar doen; wat wil de gemeenschap hiervoor 

uittrekken? Wellicht kan het college nu wat vertellen over de stand van zaken? 

Ik tot een afronding voorzitter. Deze kadernota brengt het zonnige naar boven. Maar er staan nog 

genoeg zaken voor ons; het IHP voor het basisonderwijs, groot onderhoud bij het IBOR, ruimte voor 

de jeugdzorg enzovoorts. Daar hebben we gelukkige via jaarlijkse overschotten enige reserve voor 

opgebouwd.  



En zo komen we aan een redelijk unieke situatie; financieel is bijna alles in control. Getuige de nul 

moties en nul amendementen denken heel veel partijen er zo over. Het beleid hoeft blijkbaar ook 

voor anderen niet bijgestuurd te worden.  

De Sp ziet dus deze kadernota en de toekomst positief tegemoet. Daar blijven we hard aan werken. 

Here comes the sun zong Harrison dus. En hoewel ik een Rolling Stones-fan ben, kan ik zeggen dat  

vandaag bij deze kadernota ook de slotwoorden van dit legendarische nummer goed passen; Here 

comes the sun…And It’s allright. 


